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Rada Miejska w Radomiu wyraŜa zdecydowany sprzeciw wobec decyzji i planów Rządu RP, 

 dotyczących waŜnych dla Radomia inwestycji infrastrukturalnych. Nie zgadzamy się ze wstrzymaniem 

przebudowy drogi ekspresowej S7 na odcinku Radom – Kielce – Kraków wraz z zachodnią obwodnicą 

Radomia oraz budowy drogi ekspresowej S12 na odcinku Sulejów – Radom – Puławy!  

Nie zgadzamy się równieŜ z moŜliwym odłoŜeniem na bliŜej nieokreślony czas modernizacji linii 

kolejowej nr 8 na odcinku Warszawa – Radom! Wzywamy Pana Premiera do podjęcia stanowczych 

działań i zablokowania tych niekorzystnych dla Radomia decyzji! 

Mieszkańcy Radomia od dawna wiąŜą ogromne nadzieje z budową dróg ekspresowych S7 i S12,  

a takŜe szybkiej kolei do Warszawy. Wielokrotnie byliśmy w tej nadziei utwierdzani przez rząd, a kilka 

tygodni temu minister Cezary Grabarczyk osobiście zapewniał radomian, Ŝe prace nad realizacją 

projektów postępują. Tym bardziej decyzje Rządu RP i Ministerstwa Infrastruktury są dla nas 

zaskakujące, całkowicie niewytłumaczalne i nieuzasadnione. Ich fatalne skutki będą odczuwalne nie 

tylko w regionie radomskim i na Mazowszu, ale takŜe w świętokrzyskim, lubelskim i małopolskim.  

Jako Rada Miejska mamy prawo i obowiązek sprzeciwiać się wszelkim niekorzystnym  

dla Radomia rozporządzeniom i działaniom. Prosimy Pana Premiera o zdecydowaną interwencję  

w obronie interesów Radomia i całego naszego regionu! Liczymy, Ŝe dzięki Pana zdecydowanej 

reakcji uda się uratować szanse naszego miasta na rozwój, a oprotestowane inwestycje przywrócić do 

realizacji we wcześniej zapowiadanych terminach. 
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